	 Court of Washington, County/City of 	
华盛顿州 县/市法院

		,
Plaintiff
原告
vs.
诉
	
Defendant  (First,   Middle,   Last Name,     DOB)
被告（名字、中间名、姓氏、出生日期）
	No._______________________________
编号
Protected Person’s Motion to Modify or Cancel Domestic Violence No-Contact Order
受保护人修改或取消家庭暴力禁止接触令的请求
(MT)
(MT)
(Clerk's Action Required)
（书记员需要采取的行动）


Protected Person’s Motion to Modify or Cancel
Domestic Violence No-Contact Order
受保护人修改或取消家庭暴力
禁止接触令的请求
I, (name) 	, am the person protected in a Domestic Violence No-Contact Order that the court issued against the defendant. I request that the court enter an order to [  ] modify (change)  [  ] cancel the Domestic Violence No-Contact Order signed on (date) 	.
本人，（姓名） 	，是法院针对被告发出的家庭暴力禁止接触令中受保护人。我请求法院下令[-]修改（更改）[-] 取消于以下日期签署的家庭暴力禁止接触令（日期）
The court should modify or cancel the order referenced above because:
法院应修改或取消上述命令因为：
	
	
	
	
The court should modify the terms and conditions of the order referenced above, as follows:
法院应修改上述命令的条款和条件，如下：
	
		
		
I understand that if the court grants my motion to modify, the court will issue a new Domestic Violence No-Contact Order that will replace the order I want to modify. I certify, under penalty of perjury under the laws of the State of Washington, that the foregoing is true and correct.
我了解，如果法院批准我的修改请求，法院将发布新的家庭暴力禁止接触令，以取代我想要修改的命令。本人特此证明，以上陈述属实且正确；若有不实之词，愿依照华盛顿州法律接受伪证罪处罚。
Signed at (city) 		 in (state) 	 on (date) 	
签署地点（城市） 		 （州） 	 （日期）
			
Signature of Protected Person	Type or Print Name
受保护人签名	键入或工整填写姓名
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